



## FVGC 2023 AGM Registration Fees

Registration Type	Price	Deadline
<p><b>Early Bird – FVGC Member – Full AGM – First Delegate</b></p> <p>Provides on-site access to all 3 days of the AGM, including the banquet and receptions. The first person to register from an FVGC member organization should choose this ticket option.</p> <p>Early bird pricing is available for tickets purchased by January 31, 2023.</p>	\$670	January 31, 2023
<p><b>Early Bird – FVGC Member – Full AGM – Subsequent Delegate</b></p> <p>Provides on-site access to all 3 days of the AGM, including the banquet and receptions. Subsequent people (second, third, fourth, etc) from an FVGC member organization should choose this ticket option.</p> <p>Early Bird Pricing ends January 31, 2023.</p>	\$600	January 31, 2023
<p><b>Early Bird – Non-Member – Full AGM – First Delegate</b></p> <p>Provides on-site access to all 3 days of the AGM, including the banquet and receptions. The first person to register from a non- FVGC member organization should choose this ticket option.</p> <p>Early bird pricing is available for tickets purchased by January 31, 2023.</p>	\$1050	January 31, 2023
<p><b>Early Bird – Non-Member – Full AGM – Subsequent Delegate</b></p> <p>Provides on-site access to all 3 days of the AGM, including the banquet and receptions. Subsequent people (second, third, fourth, etc) from a non-FVGC member organization should choose this ticket option.</p> <p>Early bird pricing is available for tickets purchased by January 31, 2023.</p>	\$980	January 31, 2023
<p><b>FVGC Member – One Day Ticket – Wednesday March 15, 2023</b></p> <p>Provides on-site access to the AGM on Wednesday, March 15th for FVGC members. Does not include a banquet ticket.</p>	\$340	
<p><b>FVGC Member – One Day Ticket – Thursday March 16, 2023</b></p> <p>Provides on-site access to the AGM on Thursday, March 16th for FVGC members. Does not include a banquet ticket.</p>	\$340	



<b>Non-Member – One Day Ticket – Wednesday March 15, 2023</b>  Provides on-site access to the AGM on Wednesday, March 15th for non-members. Does not include a banquet ticket.	\$640	
<b>Non-Member – One Day Ticket – Thursday March 16, 2023</b>  Provides on-site access to the AGM on Thursday, March 16th for non-members. Does not include a banquet ticket.	\$640	
<b>FVGC Member - Banquet Ticket</b>  The Banquet Ticket includes dinner and refreshments for FVGC members at the Banquet on Wednesday, March 15, 2022.  If you have purchased a Member or Non-Member Full AGM Ticket already, it includes the banquet and you do not need to purchase a banquet ticket separately.	\$190	
<b>Non-Members - Banquet Ticket</b>  The Banquet Ticket includes dinner and refreshments for non-members at the Banquet on Wednesday, March 15, 2022.  If you have purchased a Member or Non-Member Full AGM Ticket already, it includes the banquet and you do not need to purchase a banquet ticket separately.	\$270	
<b>Virtual AGM Ticket</b>  Provides access to watch a live stream of AGM I on Wednesday, March 15 and AGM II on Thursday, March 16.  No other meetings will be accessible with the virtual ticket.  Voting delegates will be able to vote virtually, but there will be no capacity for comments or questions.	\$275	



## Frais d'inscription à l'AGA 2023

Type d'inscription	Prix	Date limite
<b>Inscription précoce - Membres des PFLC - AGA complète - Premier délégué</b>  Offre un accès sur place aux 3 jours de l'AGA, y compris le banquet et les réceptions. La première personne d'une organisation membre des PFLC à s'inscrire doit choisir cette option de billet.  Un tarif préférentiel est disponible pour les billets achetés avant le 31 janvier 2023.	670\$	Le 31 janvier, 2023
<b>Inscription précoce - Membres des PFLC - AGA complète - Délégué subséquent</b>  Offre un accès sur place aux trois jours de l'AGA, y compris le banquet et les réceptions. Les personnes suivantes (deuxième, troisième, quatrième, etc.) d'une organisation membre des PFLC devraient choisir cette option de billet.  Le tarif préférentiel pour les inscriptions précoces prend fin le 31 janvier 2023.	600\$	Le 31 janvier, 2023
<b>Inscription précoce - Non-membres - AGA complète - Premier délégué</b>  Offre un accès sur place aux trois jours de l'AGA, y compris le banquet et les réceptions. La première personne à s'inscrire d'une organisation non membre des PFLC doit choisir cette option de billet.  Un tarif spécial est disponible pour les billets achetés avant le 31 janvier 2023.	1050\$	Le 31 janvier, 2023
<b>Inscription précoce - Non-membres - AGA complète - Délégué subséquent</b>  Offre un accès sur place aux trois jours de l'AGA, y compris le banquet et les réceptions. Les personnes suivantes (deuxième, troisième, quatrième, etc.) d'une organisation non membre des PFLC doivent choisir cette option de billet.	980\$	Le 31 janvier, 2023
<b>Membres des PFLC - Billet d'une journée - Mercredi 15 mars 2023</b>  Offre un accès sur place à l'AGA du mercredi 15 mars pour les membres des PFLC. Ne comprend pas de billet pour le banquet.	340\$	
<b>Membres des PFLC - Billet d'une journée - Jeudi 16 mars 2023</b>  Permet aux membres des PFLC d'accéder sur place à l'AGA le jeudi 16 mars. Ne comprend pas de billet pour le banquet.	340\$	



<b>Non-membres - Billet d'une journée - mercredi 15 mars 2023</b>		
Offre un accès sur place à l'AGA le mercredi 15 mars pour les non-membres. Ne comprend pas de billet pour le banquet.	640\$	
<b>Non-membres - Billet d'une journée - jeudi 16 mars 2023</b>		
Permet aux non-membres d'accéder sur place à l'AGA le jeudi 16 mars. Ne comprend pas de billet pour le banquet.	640\$	
<b>Membres des PFLC - Billet pour le banquet</b>		
Le billet pour le banquet comprend le souper et les rafraîchissements pour les membres des PFLC lors du banquet du mercredi 15 mars 2022.	190\$	
Si vous avez déjà acheté un billet pour l'AGA complète pour les membres ou les non-membres, il inclut le banquet et vous n'avez pas besoin d'acheter un billet pour le banquet séparément.		
<b>Non-membres - Billet pour le banquet</b>		
Le billet pour le banquet comprend le souper et les rafraîchissements pour les non-membres lors du banquet du mercredi 15 mars 2022.	270\$	
Si vous avez déjà acheté un billet pour l'AGA complète pour les membres ou les non-membres, il inclut le banquet et vous n'avez pas besoin d'acheter un billet de banquet séparément.		